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Dear Friend,

“Applied Behavior Analysis” Seminar
Essential Skills for Special Education Teachers & Parents: Foundations and Applications

You are cordially invited to attend the captioned seminar presented by Dr. Pamela G. Osnes. This seminar will orient participants to the foundations of applied behavior analysis and the importance of their appropriate application within classrooms. It will also discuss specific methods and user-friendly strategies to motivate the challenging learners. General information of the seminar is as follows: 
Date
: 16th February 2008 (Saturday)

Time
: 9:30 a.m. - 4:30 p.m.
Venue
: C-LP-11, The Hong Kong Institute of Education, Tai Po Campus
Speaker
: Dr. Pamela G. Osnes (Director of Educational Services at Behavior Analysts, Inc)
Registration fee: HK$100 (including Attendance Certificate and Refreshment)
Sponsored By
: Autism Recovery Network

Co-organized By: Autism Parents Network Foundation & Autism Hong Kong

If you would like to reserve a place for this seminar, please fill in the enclosed registration form and send it together with the cheque before 4th February 2008 to “CSNSIE, The Hong Kong Institute of Education, 10 Lo Ping Road, Tai Po, N.T.” Further details are available at our website: http://www.ied.edu.hk/csnsie/seminar-aba.htm. If you have any question, please don’t hesitate to contact us at 2948-7763 (Miss Wong) or 2948-8501 (Miss Yam). 

We look forward to meeting you.

Yours sincerely,
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Dr. Kenneth Sin

Centre Head, CSNSIE

各位同工及家長：
「應用行為分析」研討會
特殊教育工作者、家長的技能及應用技巧


本中心誠邀  閣下參與由Dr. Pamela G. Osnes主持之「應用行為分析」研討會。本研討會將探討應用行為分析的基本理論及課堂內的應用價值。講者將會透過實例，說明如何應用行為分析，改善學生的行為問題。內容著重介紹這些原則的實踐價值，以及如何協助教師於課堂上營造積極及有效的學習環境。有關活動資料如下：

日期：2008年2月16日(星期六)

時間：上午9:30-下午4:30

地點：香港教育學院大埔校園C-LP-11

講員：Dr. Pamela G. Osnes (Behavior Analyst Inc.教育服務總監)
語言：英文

費用：港幣100元 (包括出席證書及茶點費用)
贊助團體：Autism Recovery Network
合辦團體：自閉症家長聯盟 及 香港自閉症聯盟
如  閣下有意參加此研討會，請填妥報名表格，於2008年2月4日前連同支票一併寄回「大埔露屏路十號香港教育學院特殊學習需要與融合教育中心D1-G/F-05」。講座詳情可參閱附件海報或瀏灠http://www.ied.edu.hk/csnsie/seminar-aba.htm。如有查詢，歡迎於辦公時間內聯絡黃小姐(2948 7763)或任小姐(2948 8501)，謝謝。
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冼權鋒博士(中心主任)

香港教育學院特殊學習需要與融合教育中心
2008年1月22日






